
Övriga ärenden

Ungdomsfullmäktigevalet
Sektionens ordförande Carita Haga yttryckte sin oro över valaktiviteten i ungdomsfullmäktigevalet.

Berndt-Johan Lindström svarade att röstningsprocenten i Helsinge gymnasium var störst med 43,1 %
bland gymnasierna i Vanda medan Helsinge skolas röstningsprocent låg endast på 23,8 %. Han 
framlade att bristen på svenskspråkiga kandidater egentligen var problemet. Ärendet kommer att 
diskuteras med studiehandledarna, då han ansåg att det skulle vara viktigt att få studerande från 
Helsinge skola och Helsinge gymnasium med som nominerade kandidater framöver i valen.
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Beslut:
Ärendet antecknades för kännedom.


